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KOMISJA GOSPODARKI I KLIMATU                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.27.2024.JB 
EOD: 28853/2024/W 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Gospodarki i Klimatu 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 14 czerwca 2024 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

(Nagranie – czas trwania nagrania 2 h 19 min 55 sek.) 
 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Stan wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w ramach Elbląskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 
4. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu  

na rok 2024. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024. 

7. Sprawy bieżące. 
 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poruszył kwestię porządku obrad w zakresie spraw 

bieżących. 

 
Głos zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie prośbę o informację w zakresie 
zbiornika retencyjnego na ul. Sybiraków. 

 

Głos zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz (brak zapisu dźwiękowego) 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Radna Małgorzata Adamowicz (brak zapisu dźwiękowego) 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Małgorzata Adamowicz (brak zapisu dźwiękowego) 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Radna Małgorzata Adamowicz 
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Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Głos zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 13 min 14 sek. do 13 min 29 sek.)   
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono.  
 

 

Ad. 2. Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania 13 min 30 sek. do 30 min 44 sek.) 
 
Sekretarz Miasta Artur Zieliński przedstawił raport. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Radny Rafał Traks 

• Radna Małgorzata Adamowicz 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Głos zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Biura Rady Miejskiej Magdalena Kołodyńska (brak zapisu dźwiękowego) 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2023 rok - opinia w zakresie 
pracy Komisji. 
 

 
Ad. 3. Stan wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w ramach Elbląskiego 
Obszaru Funkcjonalnego. 

(czas trwania nagrania 30 min 45 sek. do 40 min 22 sek.) 
 
Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk omówiła informację. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację nt. stanu wdrażania 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w ramach Elbląskiego Obszaru 
Funkcjonalnego. 
 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie zmianę porządku posiedzenia  

i w następnym punkcie 4 umieszczenie wcześniej przegłosowanej prośby o informację w zakresie 
zbiornika retencyjnego na ul. Sybiraków przez przedstawicieli Wód Polskich. 
 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 
 
Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Raport o stanie Miasta za 2023 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Stan wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w ramach Elbląskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 
4. Informacja w zakresie zbiornika retencyjnego na ul. Sybiraków. 

5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu  
na rok 2024. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

7. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024. 
8. Sprawy bieżące. 

 
 
Ad. 4. Informacja w zakresie zbiornika retencyjnego na ul. Sybiraków. 
(czas trwania nagrania 40 min 23 sek. do 1 h 03 min 46 sek.) 
 

Głos zabrał Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Radna Karolina Śluz 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Dyrektor Zarządu Zlewni w Elblągu Cezary Terech  

• Radny Rafał Traks 

• Radna Karolina Śluz 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Radna Karolina Śluz 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 
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• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński 

• Radna Karolina Śluz 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

 
Ad. 5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem 

budżetu na rok 2024. 
(czas trwania nagrania 1 h 03 min 47 sek. do 1 h 11 min 18 sek.) 
 

Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski przedstawił sprawozdanie. 
 

Głos zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknęła dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości sprawozdanie z zaawansowania realizacji 

inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu na rok 2024. 
 

 
Ad.6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej. 

(czas trwania nagrania 1 h 11 min 19 sek. do 1 h 41 min 55 sek.) 
 

1) Projekt uchwały w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Elbląskiego Komitetu 
Rewitalizacji - DRUK NR 17/III 

 
Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Głos zabrała Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad wyznaczania składu 

oraz zasad działania Elbląskiego Komitetu Rewitalizacji - DRUK NR 17/III 
 
 
2) Projekt uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2024 - 2028” - DRUK NR 18/III 
 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski omówił projekt 
uchwały. 

 
Głos zabrali: 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących  
w posiadaniu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2024 - 2028” - DRUK NR 18/III 
 
 
3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu 
niepieniężnego do spółki Elbląskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością - DRUK NR 19/III 
 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski omówił projekt 

uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski  

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski  

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego do spółki Elbląskie 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

- DRUK NR 19/III 

 
 
4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu 
niepieniężnego do spółki Tramwaje Elbląskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 

20/III 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego do spółki Tramwaje 
Elbląskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 20/III 

 
 
5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu 

niepieniężnego do spółki Zarząd Komunikacji Miejskiej w Elblągu spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością - DRUK NR 21/III 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego do spółki Zarząd 
Komunikacji Miejskiej w Elblągu spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 

21/III 
 
 
Ad. 7. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024. 
(czas trwania nagrania od 1 h 41 min 56 sek. do 1 h 46 min 54 sek.)   
 
Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta i Ochrony Środowiska Dariusz Ostrowski 

• Radny Rafał Traks 
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• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie dodanie do projektu planu pracy  

w miesiącu grudniu punktu: „Informacja dotycząca przygotowania Spółki EPEC do obostrzeń i polityk 
klimatycznych.” 
 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja przyjęła powyższe. 
 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Gospodarki i Klimatu na rok 2024 oraz przekazanie planu do Przewodniczącej Rady Miejskiej celem 
włączenia pod obrady najbliższej sesji. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja przyjęła powyższe.  
Plan pracy Komisji Gospodarki i Klimatu na rok 2024 stanowi załącznik do protokołu.   
 
 
Ad. 8. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 1 h 46 min 55 sek. do 1 h 16 min 37 sek.) 
 

1) Dyrektor Zakładu Utylizacji Odpadów w Elblągu Sp. z o.o. Andrzej Lemanowicz zabrał głos  

w sprawie informacji na wniosek Komisji z poprzedniego posiedzenia.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Zakładu Utylizacji Odpadów w Elblągu Sp. z o.o. Andrzej Lemanowicz 

• Radna Karolina Śluz 

• Radny Rafał Traks 

• Radna Karolina Śluz 

• Dyrektor Zakładu Utylizacji Odpadów w Elblągu Sp. z o.o. Andrzej Lemanowicz 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Zakładu Utylizacji Odpadów w Elblągu Sp. z o.o. Andrzej Lemanowicz 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
 

 
2) Radny Rafał Traks poruszył temat sporu zbiorowego w Elbląskim Przedsiębiorstwie Wodociągów  

i Kanalizacji. 
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Głos zabrali: 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal  

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal  

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Marek Misztal  

 
 

3) Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji  
w dniu 13 września 2024 r.  

 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zakończył 

posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki i Klimatu stanowi załącznik do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 
 

                                        Przewodniczący Komisji 
 
                                                 

       Tomasz Budziński 

 

 
Protokół sporządziła 
 
 Justyna Bieszczad 

 


